
MARCEL·LÍ REYES I VIDAL, portaveu del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de 
Catalunya a l'Ajuntament de Gavà, 
 
 
FORMULO 
 
 
la següent pregunta per a ser contestada per escrit: 
 
 
Antecedents: 
 
En relació al soroll provocat pel trànsit a l’autovia C-31, vam adreçar una 
pregunta escrita el passat 31 de març de 2004 (R.E.: 4696) que va ser 
contestada l’1 de juny de 2004 (R.S.: 6573). 
 
En la resposta esmentada s’indicava que s’havia requerit a la Generalitat de 
Catalunya una nova tanda de mesures del grau d’immissió sònica, i que es 
preveia que abans d’un mes, aquests mesuraments ja s’haurien realitzat. 
 
Pregunta: 
 

o S’han realitzat aquests nous mesuraments? 
 

o Quins han estat els resultats d’aquestes noves mesures? Se superen o 
no els valors d’atenció fixats per l’annex 1 de la Llei 16/2002, de 28 de 
juny, de protecció contra la contaminació acústica? 

 
o En cas que els valors de referència s’hagin superat, quines mesures es 

portaran a terme per minimitzar les molèsties als veïns? 
 
 
 
SOL·LICITO 
 
 
Que, d'acord amb l'establert a l'article 66.3 del Reglament Orgànic Municipal, em sigui 
contestada per escrit en un termini màxim de quinze dies. 
 
 
Gavà, 1 de setembre de 2004 
 
 
 
 
 
 
 
 
Marcel·lí Reyes i Vidal 
Grup Municipal d'ERC 
 
A L'IL·LM. SR. ALCALDE-PRESIDENT DE L'AJUNTAMENT DE GAVÀ 


